

國立陽明大學外國學生入學辦法有關外籍學生之規定

Applicant status for Admission as foreign student to Yang-Ming University

1 · 申請人應為未具僑生身份且不具中華民國國籍之外國籍學生。(不含港澳生)
This form is only for applicants who do not have the overseas Chinese status and do not hold a Republic of China passport (except for applicants who hold Hong Kong or Macau citizen status).

※具中華民國國籍及外國國籍之雙重國籍者，自內政部許可喪失中華民國國籍之日起八年內，不得依本辦法申請入學。

Applicants of dual nationalities which include R.O.C nationality, and whose R.O.C nationality is abandoned and approved by the Ministry of Interior Affairs within the past 8 years are not eligible to apply for admission.

※未具中華民國國籍之華裔外國籍人士得選擇依本辦法申請入學或經教育部以僑生身分分發，唯限選擇其一。

Overseas Chinese who are not of R.O.C. nationality may choose to apply either to the university for foreign student admission, or to the Ministry of Education for overseas Chinese student admission.

2 · 外國學生曾遭國內大專校院退學者，不得再申請入學。如違反此規定並經查證屬實者，撤銷其入學資格或開除學籍。

Foreign students who have been expelled from university or college in the Republic of China are not eligible to re-apply for admission. Breaking this rule would result in immediate cancellation of the applicant's admission or the deprivation of the applicant's recognized status as NYMU registered students.